

聖地牙哥北郡中文學校  
二零一七年三月十八日

老師：  
班級：

### 第二十三週 學校聯絡事項

- 一、詩詞朗誦比賽已於本週六抽籤，比賽通知單已交給學生帶回，請參賽學生於 3/25 依該組報到時間準時到小禮堂 (Little Theater) 報到。比賽規則及各組詩詞及文章請參閱學校網頁。比賽辦法及詩詞請學校網站 <http://www.northcountychineseschool.org> 下載。比賽相關問題請聯絡召集人: 龐穎波女士 [nccs.Poetry@gmail.com](mailto:nccs.Poetry@gmail.com) 或教務組 [Contest@NorthCountyChineseSchool.org](mailto:Contest@NorthCountyChineseSchool.org)
- 二、部分學分班將於 3/26 和 4/9，在北郡文教中心上文化課，詳細時間請洽各學分班老師。
- 三、在校生獎學金之申請資格: 凡已在中文學校滿九、十、十一或十二年以上(不限只在北郡)的本校學生(其他詳細規定請參考申請表)。每人每年限申請一個獎項。即日起開始申請，請至辦公室(#703)領取表格或至學校網站 <http://www.northcountychineseschool.org/> 列印表格申請 (3/4~3/25) 於填妥後交回辦公室。申請截止日 3/25。將於 5/20 結業典 中頒獎。
- 四、暑期青少年書法班和暑期中文班開始接受網路報名，詳情請上學校網站查詢。
- 五、家長會仍有一些服務機會，如果您還沒有登記過值勤，請到以下網址登記。如果您已經做完四次，但仍願意繼續服務的家長，歡迎您也上網繼續登記。先到先贏喔! 請注意: 如果您有事不能來請儘快通知家長會也請上網刪除您的位置，好讓其他家長也有機會服務。  
<http://signup.com/go/La2Syy>
- 六、請尚未領取園遊會銷售獎金和學生手冊的班媽到辦公室 703 領取。
- 七、聖地牙哥中國館作文比賽已開始報名，收件及截止日期為 4/10 (以郵戳為憑)，比賽辦法及報名表請至學校網頁下載 <http://www.northcountychineseschool.org>
- 八、4/1 和 4/8 春假，不上課。
- 九、3/18 PTA 舉行大學財務規劃講座 9: 45-10: 50am, 706 教室,歡迎各位家長參加。

**Weekly Bulletin:**

**3/18/2017**

1. The participants of the Poetry Recital Contest have “draw lots” this Saturday and the “Contest Notice” has been send home with your student. All participants should report to Little Theater on time on the contest day, 3/25 (Note: this is a **WHOLE** day event). Please direct your question(s) to Mrs. YingPo <[nccs.Poetry@gmail.com](mailto:nccs.Poetry@gmail.com)>and/or Academic Department <[Contest@NorthCountyChineseSchool.org](mailto:Contest@NorthCountyChineseSchool.org)>.
2. Some credit classes will meet on 3/26 and 4/9, at SDCCA Learning Center, please contact your teacher for meeting time and details.
3. If you have attended Chinese School for 9 years or more (including other Chinese schools), it’s time to apply for an award. One scholarship application per year only. **Application deadline is 3/25**. Please turn in your application form to office (#703). Application form can be picked up at the school office or download it from school web site. Scholarship will be awarded at the End-of-Year Ceremony on 5/20.
4. Chinese summer program and youth calligraphy class information is now available on school's website. Please plan head and register online. <http://www.northcountychineseschool.org/> .
5. PTA still has many volunteer opportunities for those who have not yet signed up (please see the following chart). If anyone wants to volunteer more than 4 times, you are also welcome to go online to sign up. First come first serve. <http://signup.com/go/La2Syy> Attention: If you know you will not be here, please notify PTA as soon as possible and cancel your sign up online as well. This way, other parents can sign up for the volunteer spots.
6. Room parents please come the office 703 to pick up carnival reimbursement check and student directory.
7. The Essay Contest sponsored by the House of China started accepting applications. The deadline is 4/10. Please download the registration form and contest rules at school web site <http://www.northcountychineseschool.org/> .
8. No school on 4/1 & 4/8 (Spring Break).
9. 3/18 PTA workshop, topic is College Financial Planning, time is 9:45 to 10:50 at room 706.

學生姓名 (Student Name): \_\_\_\_\_

家長簽名 (Parent Signature): \_\_\_\_\_